
De Alumnus 

Doubs Vos helpt Eurotop organiseren 

"Ik voel me vooral 
Amsterdammer" 

door Dirk de Hoog 

Eerst studeerde Doubs Vos af op Nijenrode, later in de econo
mie aan de VU. Ze werkt bij de gemeente Amsterdam en 
moet nu de Europese Top voorbereiden die in juni plaatsvindt 
in de hoofdstad. Hoewel één munt haar handig lijkt, voelt ze 
zich niet echt Europeaan. "Geef mij maar Amsterdam." 

Vlak nadat Doubs Vos in 1990 afstudeerde in 
de bedrijfskunde aan de universiteit 
Nijenrode vond ze een baan bij de gemeente 
Amsterdam. "Eigenlijk was het toeval. Een 
vriendin, die er als uitzendkracht werkte, zei 
dat ze iemand zochten en zo ben ik er inge
rold", vertelt Vos, inmiddels dertig jaar oud. 
Ze werkt bij een gemeentelijk bureau 
dat managers tegen betaling uit 
leent voor allerlei stedelijke pro
jecten. Haar eerste job was 
secretaris van de projectgroep 
die de IJ-oevers in Amster
dam moest omtoveren in een 
nieuw stadsgebied van groot
se allure. Ze vindt niet dat dit 
project mislukt is, zoals veel 
media doen geloven. "Tot mijn ver
rassing komt er van alles van de 
grond, zoals het nieuwe wetenschaps
museum 'New Metropolis' tegenover 
het Centraal Station dat binnenkort 
opengaat. Verder is de bouw van een 
nieuwe passagiersterminal begonnen, 
en ook aan de Oostelijke Handelskade 

gebeurt veel, net als in de Houthavens aan 
de westkant van het station, waar woningen 
komen. Het ambitieniveau is alleen een stuk 
lager komen te liggen. Het gaat bijvoorbeeld 
niet meer om zulke hoge grondprijzen als in 
het gebied rond de zuidelijke rondweg. De 
plannen worden ook gefaseerder uitgevoerd. 
Er is minder tamtam omheen, maar er 
gebeurt heel veel aan de IJ-oevers." 
Na een paar jaar werken bedacht Vos: "Dit 
kan ik nog tot mijn pensioen blijven doen. Is 
het niet tijd voor iets nieuws?" Ze besloot in 
1993 in deeltijd te gaan werken en ruimtelij
ke bedrijfskunde te gaan studeren aan de 
Vrije Universiteit. "Ik koos voor de VU omdat 
daar de zaken goed georganiseerd bleken te 
zijn. Zo kreeg ik op grond van mijn vorige 
studie automatisch vrijstelling voor de eerste 
anderhalfjaar van de studie economie. Bij de 
Universiteit van Amsterdam had ik zelf voor 
elk vak apart een vrijstelling moeten rege
len." 

Discipline 
Na twee jaar had ze de doctorandus

titel op zak. "Ik heb vrij hard 
gewerkt in die ti jd, maar ook niet 
overdreven hoor. Als je al een 
studie hebt gedaan, een baan 
hebt en wat ouder bent, werkje 
veel gerichter en gedisciplineer-

der. Toen ik nog op Nijenrode zat, 
begon ik ook niet om negen uur te 

studeren, nu wel. En je pakt zaken 
veel sneller op, omdat je ze uit de praktijk 
herkent." 

Ze is niet gaan studeren om een titel te 
halen. "Er waren mensen in mijn omgeving 
die zeiden: joh, je moet een academische 
titel halen, dat is goed voor je carrière. 
Maar ik deed het uit belangstelling. De 
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